
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 04/05/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη στελέχωσης του νοσοκομείου Ρεθύμνου με διπλάσιο 
προσωπικό»

Κύριε Υπουργέ,

Μας ενημερώνουν μέλη της Ένωσης γιατρών Ε.Σ.Υ. Ρεθύμνου ότι, ανησυχούν
για την υποστελέχωση του νοσοκομείου της πόλης. Το τελευταίο αντιμετωπίζει
σοβαρά προβλήματα, λόγω της συνταξιοδότησης και των παραιτήσεων ικανού
αριθμού γιατρών,  τα τελευταία δύο χρόνια,  αλλά και  λόγω της επακόλουθης
καθυστέρησης  στην  έκδοση  προκήρυξης  προς  κάλυψη  των  θέσεων  που
άδειασαν.  Ενδεικτικό  της  κατάστασης  που  επικρατεί,  σύμφωνα  με  τους
γιατρούς, είναι  το γεγονός ότι,  κάποια νευραλγικά τμήματα του νοσοκομείου,
όπως η Παθολογική κλινική, η Πνευμονολογική κλινική και το Αναισθησιολογικό
τμήμα, λειτουργούν σε επικίνδυνα χαμηλά όρια στελέχωσης. Τα περισσότερα,
δε, τμήματα, όπως η χειρουργική κλινική, η ορθοπεδική κλινική και η μονάδα
τεχνητού νεφρού, δουλεύουν με οριακό επίπεδο στελέχωσης. Επιπλέον, η ως
άνω  Ένωση  τονίζει  ότι,  εάν  η  πρώτη  φάση  της  επιδημικής  έξαρσης  της
ασθένειας  του  ιού  «Covid-19»  προκαλούσε  στην  περιοχή  περισσότερα
κρούσματα,  το  νοσοκομείο  θα  ήταν  εντελώς  απροετοίμαστο,  από  άποψης
ανθρώπινου δυναμικού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για την στελέχωση του 
ως άνω νοσοκομείου με ικανό αριθμό ιατρικών ειδικοτήτων, ώστε να  
εξασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία του;
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2. Μπορείτε να επιβεβαιώσετε ότι, το ως άνω νοσοκομείο διαθέτει επαρκή 
πιστοποίηση υγειονομικής ετοιμότητας, που πλέον θεωρείται απαραίτητη 
προϋπόθεση σε τουριστικούς προορισμούς μεγάλης προσέλευσης επισκεπτών;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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